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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2015      § 78 - 95 
 

Tid: Tisdagen den 16 juni  kl. 17.30–17:51 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Götalandsvägen 230 Hus 25 Stockholm/London 

 

Justerat : 2015-06-18 
 

 

Emilia Bjuggren Sophia Granswed 

    

    

Ledamöter: Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande              Nämndsekreterare                        

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Billy Östh (M)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare   

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Josefin Pasanen borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Regina Kevius (M) 

Anders Österberg (S) 

Leo Ahmed (V) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  

 

 

 

 



Protokollsutdrag IdN sammanträde 2015-06-16 

Sida 2 av 3 

 

§ 84 

Förslag till taxor 2016                                          
Dnr 01.02/558/2015 

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fastställa taxor för 2016 enligt bilaga 1, 2, 3, 

4 och 5 till idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Idrottsnämnden kan föreslå revidering av taxor inom sitt verksamhetsområde, nämndens 

förslag överlämnas till kommunfullmäktige för beslut i samband med budget respektive år. 

 

Förvaltningen föreslår flera mindre justeringar av taxor 2016 som beskrivs i tjänsteutlåtandet. 

Därutöver föreslår förvaltningen ett par större ändringar. 

 

Förvaltningen föreslår en återgång till tidigare prisstruktur, som medför att befintliga kunder 

som förlänger sina årskort erbjuds ett lägre pris än nya kunder under icke kampanjtid. Nya 

kunder erbjuds endast ett lägre pris i samband med kampanjer, vilka normalt genomförs i 

samband med terminsstart. Syftet med förändringen är att försäljningen inte ska fortsätta 

minska, vilket skett de senaste åren. Förhoppningen är att försäljningen snarare ska öka. 

 

Vidare föreslås att taxorna för planhyror för simhallar räknas om till banpriser, där detta är 

möjligt. Tidigare har taxorna avsett hyra för hel bassäng som räknats om till banpriser. Då 

antal banor skiljer sig åt mellan anläggningarna har detta resulterat i olika priser per bana som 

inte går att motivera. Främst är det banpriserna på Eriksdalsbadet som påverkas av 

förändringen. De blir något dyrare. 

 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Sophia Granswed (M) yrkar bifall till (M), (FP), (KD) förslag till beslut enligt följande 

 

delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut  

 

därutöver anföra  

 

Vi tycker det är bra att vi nu, tillsammans med Stockholms idrottsförbund och berörda 

specialidrottsförbund, nått fram till en överenskommelse gällande föreningstaxorna på 

prioriterade barn- och ungdomstider.  Alliansens står fast vid vår uppfattning att det är målen i 

det idrottspolitiska programmet som ska styra idrottsnämndens arbete och prioriteringar, 

därför står vi också fast vid att barn- och ungdomsidrotten ska prioriteras på de attraktiva 
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kvällstiderna. Syftet med taxeförändringar var dock aldrig att höja intäkterna genom att höja 

avgifterna för föreningarna. Det gör att vi nu är beredda att gå med på den föreslagna 

överenskommelsen som innebär att idrottsrörelsen själv nu tar på sig ansvaret att fördela 

tiderna så att 90 procent av de attraktiva kvällstiderna går till barn- och 

ungdomsverksamheter. Vi menar dock att det är viktigt att uppföljningen är god och vi är inte 

främmande för att åter höja avgifterna längre fram om det visar sig att överenskommelsen inte 

efterlevs.  

 

Vi är dock tveksamma till de föreslagna åtgärderna som syftar till att öka 

försäljningsintäkterna på våra gymanläggningar. De intäktssiffror som nämnden fått ta del av i 

månadsrapporter och delårsbokslutet visar på att nedgången återfinns bland 

kombinationskorten, dvs de kort som förutom simning även inkluderar gym- och 

gruppträning, medan simhallskorten fortsatt ligger på en jämn nivå över tid. Vi ser ett tydligt 

samband mellan det svalnande intresset för kommunala gymkort och ökad konkurrens av 

väldigt många nya kommersiella gym runt om i hela staden. För oss är detta ett tecken på att 

de kommunala gymmen spelat ut sin roll och att idrottsnämnden successivt, genom 

driftsupphandlingar, bör avveckla sina gymverksamheter. Vår uppfattning är att kommunen 

inte ska konkurrera på kommersiellt väl fungerande marknader. Att blunda för detta faktum, 

vilket vänstermajoriteten nu väljer att göra, och istället försöka ta marknadsandelar genom 

subventionerade lockpriser tycker vi är direkt olämpligt för att inte säga juridisk tveksamt.  

 

Att återinföra kampanjpriser, reducerade priser för återtecknande av kort samt återinförandet 

av en rad olika typer av kort som enligt förvaltningen kommer leda till ökade 

administrationskostnader rimmar illa med det faktum att vänstermajoriteten inför detta år 

skrotade indikatorn som mätte administrationens andel av budgeten.  

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Reservation 
Sophia Granswed (M) m.fl., Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


